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پيامبر اكرم)ص(: 
سه چيز نشانه ايمان است:

دستگيری باوجود تنگدستی
ديگری  نفــع  به  از حق خــود 
گذشتن، به دانشجو علم آموختن.

خبر خارجی خبر داخلی

اعلام فهرست ميلان برای CL ؛
 زلاتان خط خورد

لیگ  در  حضور  برای  بازیکنانش  فهرست  میلان  باشگاه 
قهرمانان اروپا را اعلام کرد و نام زلاتان ابراهیموویچ، ستاره 

سوئدی، در آن به چشم نمی خورد.
لیگ  گروهی  مرحله  رقابت های  سه"،  "ورزش  گزارش  به 
جام  رقابت های  برگزاری  دلیل  به  جدید  فصل  قهرمانان 
جهانی 2022 قطر از ماه نوامبر، زودتر از حالت عادی برگزار 
می شود.قرار است دور اول این مسابقات از سه شنبه این هفته 
آغاز شود و به همین دلیل باشگاه هایی که مجوز حضور در 
این رقابت ها را دریافت کرده بودند باید اسامی بازیکنان شان 

را تا شب گذشته به یوفا ارائه می دادند. 
دیدار  از  پیش  روز گذشته  نشست خبری  در  پیولی  استفانو 
در  زیادی  بازیکنان  که  بود  داده  اینتر هشدار  برابر  حساس 
ترکیب تیمش دارد و مجبور است تصمیم های ناراحت کننده  
و دردناکی برای فهرست لیگ قهرمانان بگیرد و همین اتفاق 
هم رخ داد. او تصمیم گرفت بیشتر بازیکنانی که فصل گذشته 
به دست  را  ایتالیا  لیگ  قهرمانی  عنوان  تیم  این  همراه  به 
جدیدی  بازیکنان  و  کند  حفظ  قهرمانان  لیگ  برای  آوردند 
از  را  تاتاروسانو  سیپیران  و  تیاو  مالیک  عدلی،  یاسین  چون 

فهرست این تیم کنار بگذارد. 
در این فهرست همچنین نامی از تیمو باکایوکو که در حال 
مذاکره با مدیران میلان است تا قراردادش با این باشگاه را با 

توافق دو طرفه فسخ کند دیده نمی شود. 
اما شاید بزرگ ترین غایب این فهرست زلاتان ابراهیموویچ 
باشد که در حال حاضر به دلیل مصدومیت قادر به حضور در 
میدان نیست و تا ماه ژانویه نیز نمی تواند در ترکیب این تیم 
حضور پیدا کند و به همین دلیل حذف او از این فهرست کاملا 

منطقی به نظر می رسد. 

کونته : 
فاصله تاتنهام با تیم های بزرگ زیاد استآنتونیو کونته، سرمربی 
قرار  با  زیادی  فاصله  هنوز  تیمش  که  است  معتقد  تاتنهام، 

گرفتن در بین تیم های بزرگ صدر جدول دارد.
 تاتنهام فصل گذشته و پس از حضور کونته روی نیمکت 
این تیم موفق شد عملکرد قابل توجهی را به نمایش بگذارد 

و سهمیه حضور در لیگ قهرمانان این فصل را کسب کند. 
آنها تابستان شلوغی را نیز پشت سر گذاشتند و سعی در رفع 
نقاط ضعف این تیم با خرید بازیکنان مورد نیازشان داشتنند 
تا فصل جدید را با قدرت شروع کنند اما سرمربی این تیم 
همچنان معتقد است که آنها راهی طولانی را در پیش دارند. 
رقابت های  چارچوب  در  فولام  برابر  بازی  آستانه  در  کونته 
هفته ششم لیگ برتر انگلیس به خبرنگاران گفت:» ما در این 
پنجره نقل و انتقالات هر کاری را که در توان این باشگاه بود، 
انجام دادیم و فکر می کنم که عملکرد بسیار خوبی در این 
پنجره داشتیم.«او با اشاره به شرایط و بازیکنانی که در اختیار 
سایر تیم ها هستند اظهار داشت:»من باید با شما صادق باشم 
درجه  تیم های  سایر  فهرست  در  که  بازیکنانی  شاهد  چون 
یک حضور دارند، هستم و می دانم که ما فاصله زیادی با آنها 
داریم. به همین دلیل باید بدانیم که ما تازه این روند تلاش 

برای بهبود شرایط تیمی را آغاز کرده ایم.«
این مربی ایتالیایی درباره ادامه این روند در باشگاه تاتنهام 
اضافه کرد:»ما در این پنجره نقل و انتقالاتی سعی کردیم 
این کار را انجام دهیم و این کاری است که با جذب رودریگو 
بنتانکور و دژان کولوسفسکی در ماه ژانویه آغاز کرده بودیم. 
برای حضور  رقابت، جنگیدن و تلاش  دنبال  به  ما مطمئنا 
باید سهمیه لیگ قهرمانان  اما  در کورس قهرمانی هستیم 
نقل  پنجره  به سه  نیاز  کارها  این  برای  و  کنیم  هم کسب 
و انتقالاتی دیگر است تا بتواند این تیم را به همان سطحی 

برساند که تیم های بزرگ و درجه یک در آن حضور دارند.«

 مدافع اسپانیایی ؛ 
ماركوس آلونسو به بارسلونا پيوست

باشگاه بارسلونا تایید کرد که مارکوس آلونسو را به خدمت 
با  قراردادش  روز گذشته  اسپانیایی  مدافع  این  است.  گرفته 

چلسی را فسخ کرده بود.
در تمام طول فصل تابستان اخباری در مورد احتمال انتقال 
مارکوس آلونسو شنیده شده و این اتفاق به زودی رخ خواهد 
داد. آلونسو، شش سال پس از انتقال به چلسی از فیورنتینا، 
با انجام بیش از 200 بازی، کسب شش جام و زدن 29 گل، 
از چلسی جدا شده و قرارداد خود را با این باشگاه فسخ کرده 
است. این مدافع با نظر آنتونیو کونته به چلسی پیوست و به 
خصوص در فصول ابتدایی نقش مهمی در ترکیب این تیم 
ایفا کرد.آلونسو که با بارسا به توافق کامل رسیده بود، ساعتی 
پیش حتی در تمرین این باشگاه نیز حاضر شد و سرانجام 

بارسلونا خبر انتقال او را رسما اعلام کرد. 

گواردیولا : 
هالند نمی تواند هر هفته هت تريک كند

ثمر  به  می گوید  منچسترسیتی،  سرمربی  گواردیولا،  پپ 
رساندن سه گل در هر هفته از سوی هالند غیرممکن است.

منچسترسیتی روز شنبه در چارچوب رقابت های هفته ششم 
لیگ برتر انگلیس به مصاف استون ویلا خواهد رفت. 

هالند در همین پنج بازی ابتدایی فصل جدید قدرتش را در 
عملکردی  و  کشیده  حریفان  تمامی  رخ  به  سیتی  پیراهن 

خیره کننده را در ترکیب این تیم به نمایش گذاشته است. 
انتظارات از این بازیکن با ارائه این نمایش بالاتر رفته است 
نتیجه  دارد فشاری که ممکن است در  اما گواردیولا سعی 
این عملکرد خوب و بالا رفتن انتظارات روی او ایجاد شود 

را کاهش دهد. 
سرمربی سیتی پیش از دیدار برابر استون ویلا به خبرنگاران 
گفت:» مردم می توانند از او انتظار داشته باشند و این اتفاق 
انتظاراتی  از خودش  او هم  است. من می خواهم که  خوبی 
داشته باشد. این که او می خواهد هر بازی سه گل بزند را 

دوست دارم اما این اتفاق رخ نخواهد داد. 

من می دانم و همه در دنیای فوتبال به خوبی می دانند که این 

تغييرات ناگهانی، ساپينتو را به هم  ریخت؛
راز توقف استقلال در مسجد سليمان

تیم مهاجری در دیدار هفته چهارم دست به کار بزرگی زد و 
قهرمان فصل گذشته را در خاک خودی، زمین گیر کرد.در این 
دیدار که حتی می رفت تا با برتری نفت مسجدسلیمان همراه 
باشد، مهاجری، با ابتکارات جالبی، به ساپینتو رودست زد تا 
مرد پرتغالی پس از آمدن تیمش به زمین با چیدمانی روبه رو 

شود که که غافلگیرش کرد.
مهم ترین تغییری که سرمربی نفتی ها ایجاد کرده بود حضور 
به  ساپینتو  که  جایی  بود.  دروازه  درون  جلالی راد«  »سعید 
بازیکنانش شوت زنی را تاکید کرده بود اما جلالی راد مانع از 

به ثمر نشستن این تاکتیک از سمت آبی های پایتخت شد.
برای  را  شنائی«  »حسین  تغییراتش  ادامه  در  مهاجری 
نخستین بار در ترکیب اصلی و درست مقابل »صالح حردانی« 
قرار داد. شنائی که در 2بازی از 3بازی گذشته به عنوان یار 
یارگیر مستقیم  بازی  این  در  بود،  وارد زمین شده  تعویضی 
استقلال  بازیکن  تا مرز خارج  حردانی شد و می رفت حتی 
را به بیرون هدایت کند. شنائی هم بازیکنی بود که کادرفنی 
استقلال تصور حضورش را نداشتند. به هر ترتیب تفکرات 
هجومی »رضا مهاجری« داشت کار دست ساپینتو و بازیکنان 
استقلال می داد که با خوش شانسی آن ها، تنها یک امتیاز در 
مسجدسلیمان باقی ماند. مهاجری پیش از این هم ثابت کرده 
بود که تیم هایش گربه سیاه استقلال و پرسپولیس هستند؛ او 
در آخرین بازی فصل قبل، در حالی که تیمش را به سختی 
در لیگ برتر نگه داشته بود به استقلالِ مجیدی باج نداد و در 

آزادی تنها یک امتیاز را برای آبی ها کنار گذاشت.

 مخالفتی که دردسرساز شد ؛
بازی پرسپوليس

 بازهم بدون تماشاگر می شود
درخواست مسئولان باشگاه پرسپولیس برای برگزاری دیدار 
هفته پنجم تیم فوتبال این باشگاه برابر هوادار در ورزشگاه 
بدون  برگزاری  احتمال  تا  شد  مواجه  منفی  پاسخ  با  آزادی 

تماشاگر این دیدار قوت بگیرد.
دیدارهای هفته پنجم بیست و دومین دوره رقابتهای لیگ 
برتر روزهای دوشنبه و سه شنبه هفته جاری پیگیری خواهد 
تیم  هفته،  این  نخست  روز  دیدارهای  از  یکی  در  که  شد 
فوتبال پرسپولیس مهمان هوادار تهران است. از آنجایی که 
تیم فوتبال هوادار در این دیدار میزبان است، ورزشگاه شهید 
معرفی  خود  خانگی  بازیهای  عنوان محل  به  را  دستگردی 
کرده است.مسئولان باشگاه پرسپولیس برای این که بتوانند از 
امتیاز حضور تماشاگران در ورزشگاه استفاده کنند از مسئولان 
آزادی  ورزشگاه  در  دیدار  این  انجام  با  خواستند  هوادار  تیم 
میزبان  تیم  مورد مخالفت  درخواست  این  اما  کنند  موافقت 
قرار گرفت. از آنجایی که بازی در ورزشگاه شهید دستگردی 
مشکلات خاص خود را دارد، احتمالا شورای تامین استان با 
برگزاری این دیدار با حضور تماشاگران مخالفت خواهد کرد تا 
یک هفته پس از حضور بانوان در ورزشگاه، دیدار سرخپوشان 

دوباره بدون تماشاگر برگزار شود.

درخواست ساپينتو از مسئولان باشگاه ؛
 استقلال به فکر يک بازيکن جديد افتاد

سرمربی تیم فوتبال استقلال از مسئولان این باشگاه خواسته 
است برای جذب یک هافبک طراح و بازیساز اقدام کنند.

تیم فوتبال استقلال تهران در آخرین هفته چهارم رقابت های 
لیگ برتر در مسجد سلیمان در مقابل تیم این شهر به تساوی 
بدون گل دست یافت. در این دیدار عملکرد استقلال در خط 
مهدی  بازی  اواسط  در  ساپینتو  حتی  و  نبود  خوب  هافبک 
کرد.  تعویض  ضعیفش  نمایش  دلیل  به  هم  را  پور  مهدی 
سرمربی آبی پوشان که مورد انتقاد شدیدی هم قرار گرفته 
است از مسئولان باشگاه خواسته تا هر چه زودتر یک هافبک 
هافبک  خط  ضعف های  تا  گرفته  خدمت  به  را  ساز  بازی 

استقلال برطرف شود. 
چهار  از  بود  برتر  لیگ  گذشته  فصل  قهرمان  که  استقلال 
دیداری که در فصل بیست و دوم برگزار کرده، صاحب دو 

پیروزی، یک تساوی و یک شکست شده است.

عليرضا فغانی:
بسترهای ابتدايی VAR را نداريم

داور بین المللی فوتبال ایران تاکید کرد که هنوز بسترهای 
ابتدایی استفاده از سیستم ویدئویی را نداریم که همین امر 

مشکلاتی را برای داوران ایجاد کرده است.
لحاظ  از  زیادی  تفاوت های  اینکه  بیان  با  فغانی  علیرضا 
خصوص  در  دارد  وجود  استرالیا  و  کشورمان  بین  امکاناتی 
نظر  از  استرالیا  لیگ  در  گفت:  استرالیا  در  قضاوت  کیفیت 
سخت افزاری امکانات بیشتری مثل VAR وجود دارد و از 
لحاظ روانی نیز آرامش من برای قضاوت در استرالیا بیشتر از 
ایران است.فغانی درباره حمایت مسئولین اظهار کرد: زاکانی 
شهردار تهران از من حمایت ویژه ای کرد و در دیدار با او قول 
همکاری خوبی برای حمایت از کمک داورها داد و امیدوارم 
از جام جهانی به هماهنگی  بتوانیم قبل  که در تیم داوری 
کامل برسیم.فغانی در پاسخ به اهمیت اختصاص روزی در 
تقویم برای داوران بیان کرد: ما روز جهانی داوران نداریم و 
فقط در داخل کشور ما تبریک می گویند و باید این را به فال 
نیک بگیریم.داور بین المللی کشورمان در گفتگویی با برنامه 
»داورانه« رادیو ورزش درباره تأثیر نحوه گزارش گزارشگران 
بازی های زنده فوتبال بر داور گفت: در طول گزارش زنده 
رفتار آماتوری گزارشگران اجازه نمی دهد داور آرامش داشته 
آماتور  گزارشگران  که  شهرستان ها  در  خصوص  به  باشد 
هستند و از تیم های خود حمایت می کنند و ما شاهدیم برخی 
افراد اشتباه گذشته داور را قبل بازی در فضای مجازی برای 
بازی های جدید مطرح کرده و تمرکز داور را می گیرند. اما در 
خارج گزارشگران بیشتر نقش مفسر را دارند ولی متأسفانه 
یک  با  و  است  پررنگ تر  گزارش  در  رنگی  تعصبات  اینجا 
افراد مسئول گزارش بازی  از  عادت عجیب تقدیر و تشکر 

تمام می شود.

سرمربی تيم فوتبال خليج فارس ماهشهر :

مردمسرطانمیگیرنداماپتروشیمیهابهتیمهاکمکنمیکنند!
سرمربی تیم فوتبال خلیج فارس ماهشهر از عدم 
به  شهر  این  پتروشیمی های  کمک  و  حمایت 

تمیش، گله مند است.
مقابل  تیمش  پرگل  برد  درباره  قنواتی،  موسی 
امید وحدت مشهد در هفته دوم لیگ یک کشور، 
اظهارکرد: بازیکنانم روز به روز بهتر می شوند و 
از  بیشتر  خیلی  آینده  هفته های  باشید  مطمئن 

آن ها خواهیم شنید تیم ما منسجم تر می شود.
وی بیان کرد: تیمم از لحاظ فنی چه هفته قبل 
و چه در بازی روز گذشته، به صورتی است که 
شاید کسی باور نکند که تیم ما برای حضور در 
این  و  آماده شد  هفته   2 لیگ یک ظرف مدت 
قول را مخصوصاً به استان خوزستان و شهرستان 
یک  فارس  خلیج  از  که  می دهم  ماهشهر  بندر 
مدعی بسازیم ولی انتظار هم داریم که مسئولان 
کمک کنند. هر چند نماینده شهر و آقای بندری 
فرماندار شهرستان خیلی به ما کمک داشته اند 
تا ما امروز اینجا باشیم. به هر حال انتظار داریم 
که  نکنید  شک  و  باشیم  هم  کنار  بیشتر  همه 

روزهای خیلی خوبی را از تیم ما خواهید دید.
سرمربی تیم فوتبال خلیج فارس ماهشهر گفت: 
شاید  و  زدیم  گل  پنج  وحدت،  امید  با  بازی  در 
تاکتیکی مان  برنامه  اساس  بر  ما  گل های  تمام 

در دو هفته اخیر بوده و به این صورت نبود که 
فی البداهه گل زده باشیم.

کرد:  عنوان  نیز  مسابقات  فشردگی  درباره  وی 
بازی ها فشرده هستند و ما هم تیمی هستیم که 
حتی  و  است  شده  تشکیل  هفته  دو  مدت  طی 
گذشته  روز  بازی  در  مسابقات  فشار  خاطر  به 
تا  دادیم  انجام  را  تعویض مان  پنج  نیمه  دو  بین 
بازیکنانم برای بازی روز چهارشنبه این هفته با 
تیم خوب خوشه طلایی آسیب نبینند. باید شرایط 
را مدیریت کنیم و بازیکنان را تا سه هفته آینده 

به شرایط آرمانی برسانیم.
ورزشگاه  آماده سازی  روند  درباره  قنواتی 
هم  قبل  فصل  متأسفانه  گفت:  نیز  خانگی شان 
که ما جزو چهار تیم جام حذفی بودیم از شخص 
عاجزانه  رئیسی  آقای  جناب  جمهور  رئیس 
خواهش کردیم به عنوان نماینده مردم ماهشهر 
اول  تیم  حال  هر  به  که  فوتبالی  و  ورزش  در 
شهرستان هستیم، نیم نگاهی به شهرستان داشته 
ماهشهر  شهر  در  پتروشیمی   20 بر  بالغ  باشند. 
داریم و بارها این صحبت ها را کرده ام و تکراری 

باید  که  پتروشیمی هایی  متأسفانه  ولی  شده اند 
فرماندار  و  نماینده شهرستان  حال  بیایند کمک 
باشند، نمی آیند. نمی دانم من تا کی باید این را 

بگویم.
مثل  می روید  که  استانی  هر  به  داد:  ادامه  وی 
جا  آن  در  گذشته  روز  که  مقدس  مشهد  همین 
پتروشیمی ها  کشور،  جای  هر  و  کردیم  بازی 
ولی  دارند  بزرگی  و  باکیفیت  بسیار  مجموعه 
نمی دانم چرا ماهشهر از این قاعده مستثنی است.

قنواتی عنوان کرد: اگر بخواهیم باز مصاحبه های 
مصاحبه  چرا  که  می گویند  قطعا  کنیم  تندی 
کردید و چرا این اتفاق افتاد ولی مطمئن باشید 
اگر بنا بر این باشد که ما در شهر خودمان غریبه 
ابزاری استفاده کنم  از  و مظلوم باشیم، مجبورم 

که نباید این کار را انجام دهم.
از  آلایندگی  اقسام  و  انواع  باید  ما  مردم  چرا   
پتروشیمی ها  آلایندگی  بابت  را  و...  سرطان 
مبتلا شوند ولی نباید از یک استادیومی که حق 
باشند.  برخوردار  است،  ماهشهر  یک درصدی 
و  دارند  سرطان  مشکل  ما  خانواده های  تمام 
هر کدام که به دکتر مراجعه می کنیم می گویند 
آلودگی  دلیل  به  آن  بانی  و  باعث  صددرصد 

پتروشیمی ها است.

آخرین وضعيت استقلال ملاثانی از زبان سرمربی ؛

۲۲ هفته شکست ناپذیری بدون دریافت ریالی پول!

پرسپوليس را برابر نفت تيم خوبی ندیدم ؛

 تیم پرکاس روز به روز بهتر می شود

یک پيشکسوت مطرح کرد ؛

تمرکز سرمربی آبی  پوشان روی تیم باشد نه مربیان گذشته استقلال

 سرمربی تیم فوتبال استقلال ملاثانی می گوید علی رغم این که 
تیمش از فصل گذشته تاکنون، 22 هفته باختی در کارنامه نداشته 
است، بازیکنانش از نیم فصل اول فصل قبل تا الان ریالی دریافت 

نکرده اند.
استقلال  و  ملاثانی  استقلال  دیدار  خصوص  در  اشکش  ابراهیم 
خوزستان در هفته دوم لیگ دسته یک کشور، اظهار کرد: به نظر من 
این بازی شایسته نام دربی فوتبال خوزستان بود. بازی که همراه با 
افت و خیز و شش گل بود و به نظر من هواداران هم که استقبال 

خوبی از این بازی داشتند، لذت بردند.
گل  یک  می کردیم  دنبال  را  بازی  که  شرایطی  در  داد:  ادامه  وی 
استقلال  قوت  نقطه  روی  از  دقیقاً  کردیم.  دریافت  غافلگیرانه 
خوزستان و جایی که روی آن کار کرده بودیم، گل خوردیم. البته 
در همان نیمه اول می توانستیم بازی را به تساوی بکشانیم که این 
کار را با شروع نیمه دوم انجام دادیم. در این نیمه نیز در حالی که 
بیست دقیقه به حریف فشار آوردیم، روی یک ضد حمله و مجددا 
روی غافلگیری و اشتباه فردی گل دوم را دریافت کردیم و در ادامه 
نیز گل سوم را هم خوردیم. متأسفانه در ادامه بازی ۱0 نفره شدیم 
و با توجه به این که تعویض هایم را انجام داده بودم و وقتی یکی 
از بازیکنانم نیز مصدوم شد، عملا در 30 دقیقه پایانی بازی نیز 9 
به  بازیکنانم به خوبی  اما  بازی می کردیم  نفره رودرروی استقلال 
نفره  این که 9  توجه کردند و خوشبختانه علی رغم  حرف های من 
بودیم، در دقایق 9۱ و 9۸ توانستیم به بازی برگردیم و گل بزنیم و 

بازی را به تساوی بکشانیم.

سرمربی تیم فوتبال استقلال ملاثانی گفت: البته از بعضی اشتباهات 
بازیکنانم در زمین بازی ناراحت هستم و باید روی این اشتباهات کار 
کنیم زیرا استقلال ملاثانی نباید سه گل دریافت کند. مطمئناً روی 
نقاط ضعف مان کار خواهیم کرد تا بهتر شویم زیرا استقلال سفیر 
مردم ملاثانی و استان خوزستان است و باید عملکردمان منجر به 
خوشحالی آن ها شود. وی در ادامه درباره رمز موفقیت تیمش که 
امسال کاملا بومی پا به میدان گذاشته است، عنوان کرد: یک تیم 
بودن، یکدل بودن و لطف و دعای خیر مردم، رمز موفقیت استقلال 

ملاثانی در این سال ها بوده است.
بازی های  انجام  و  ملاثانی  ورزشگاه  نبودن  آماده  درباره  اشکش 
خانگی این تیم در ورزشگاه های دیگر، گفت: متأسفانه در این سال ها 
حتی آجری به آجر ورزشگاه اضافه نشده است. سومین حضور در 
لیگ یک را تجربه می کنیم و قرار بود در این سال ها ورزشگاه مان 
به اسم مقدس شهدای ملاثانی تکمیل شود اما متأسفانه کاری برای 
آن صورت نگرفت. البته پایه های نورافکن ورزشگاه نصب شده است 
اما خبری از محصور شدن ورزشگاه و احداث پیست نیست. امیدوارم 
اهواز،  نمایندگان  با حمایت مدیرکل ورزش و جوانان خوزستان و 
تکمیل  است،  ملاثانی  غیور  مردم  کمترین حق  که  ورزشگاه  این 
شود. در شهرهایی که فوتبال وجود ندارد ورزشگاه های مدرن ساخته 
می شود ولی شهر فوتبال خیز ملاثانی فاقد ورزشگاه است. البته چمن 
ورزشگاه بسیار خوب است اما همان طور که گفتم در دیگر بخش ها 
از جمله رختکن، پیست، بحث محصور شدن ورزشگاه، با مشکلاتی 
مواجه است. البته انجام تمام این کارها خیلی کلان نیست و می توان 

طی یکی، دو ماه مشکلات ورزشگاه را رفع کنند. تنها به عزم راسخ 
و اراده قوی نیاز است و با توجه به اینکه بنی تمیم مدیرکل ورزش 
می خواهم  او  از  است  بوده  ورزشکار  خودش  خوزستان  جوانان  و 

مشکلات ما را برطرف کند.
وی در ادامه نیز بیان کرد: استقلال ملاثانی سیکل موفقیت را طی 
می کند و این سیکل موفقیت باعث شده از فصل گذشته تاکنون 
22 هفته متوالی باختی در کارنامه نداشته باشیم اما مشکلات مالی 
نیم فصل  از  ملاثانی  استقلال  باغیرت  بازیکنان  است.  آزاردهنده 
در  این شرایط  نکرده اند.  دریافت  ریالی  تاکنون  اول فصل گذشته 
حالی است که با برخی بازیکنان ما همسر و فرزند دارند و باید پول 
آن ها داده شود اما خم به ابرو نمی آورند و به خاطر مردم ملاثانی 
و خوزستان غیرتمندانه بازی می کنند. استقلال ملاثانی به دور از 
ناپاکی های فوتبال و خودفروشی، 22 هفته است با غیرت بازیکنانش 

نباخته و چنین تیمی نیازمند حمایت از سوی مسئولان است.

پیشکسوت فوتبال خوزستان با تمجید از عملکرد پرکاس سرمربی 
نفت آبادان، گفت: پرسپولیس بازی با نفت را برد اما تیم برتر میدان 

نبود و به نظر من نفت آبادان عملکرد بهتری داشت.

ابراهیم تهامی در خصوص بازی دو تیم نفت آبادان و پرسپولیس، 
نظر من  به  و  داد  نشان  تیم خوبی  بازی  این  در  نفت  اظهار کرد: 
است. در حالی که خیلی ها فکر  بسیار خوبی  پرکاس مربی  رضا 
می کنند نفت یکی از گزینه های سقوط است باید  بگویم با توجه 
به عملکردی که این تیم مقابل پرسپولیس و همچنین بازی هایی 
که این تیم در سه هفته ابتدایی لیگ به نمایش گذاشت، به نظرم 
تفکر این عده اشتباه است.وی ادامه داد: به نظر من شکست مقابل 
پرسپولیس از ارزش نفت آبادان و پرکاس کم نمی کند. به هر حال 
در همین دیدار علی رغم اینکه مهاجمان صنعت نفت فرصت های 
زیادی برای گل زنی داشتند متأسفانه توپ هایشان به گل تبدیل 
نشد و کم دقتی دروازه بان این تیم نیز باعث شد تا نفت بازنده از 
زمین خارج شود. به نظرم نفت مقابل پرسپولیس حرف های زیادی 
برای گفتن داشت و تیمی دست و پا بسته و از پیش بازنده نبود. حتی 

در نیمه دوم نفت فرصت های خوبی برای گلزنی داشت که اگر به 
گل تبدیل می شدند این تیم برنده از زمین خارج می شد.

ندیدم.  خوبی  تیم  آبادان  نفت  مقابل  را  پرسپولیس  گفت:  تهامی 
درست است در برخی دقایق خوب بازی کرد و بازی را برد اما تیم 

برتر میدان نبود و به نظر من نفت آبادان عملکرد بهتری داشت.
وی گفت: خیلی ها می گفتند که صنعت نفت آبادان شاید در بازی 
نباید  معتقدم  من  که  حالی  در  کند،  دریافت  گل   ۵ پرسپولیس  با 
صنعت نفت را دست کم گرفت زیرا هم بازیکنان خوبی دارد و هم 
از سرمربی خوبی برخوردار است. این تیم مطمئناً روز به روز کامل 
تر و بهتر خواهد شد و بازی های بهتری از این تیم در ادامه شاهد 
خواهیم بود. امیدوارم نفت در ادامه مسیر موفق تر ظاهر شود. بازی 
امسال  آبادان  نفت  مطمئناً  و  بود  کننده  امیدوار  پرسپولیس  مقابل 

جایگاه خوبی کسب خواهد کرد.

فقط  باید  پوشان  آبی  سرمربی  اینکه  بیان  با  فوتبال  کارشناس 
ساپینتو  گفت:  باشد  استقلال  فصل  این  نتایج  روی  بر  تمرکزش 

نباید درباره مربیان قبل صحبت کند.
مسجد  نفت  برابر  استقلال  تساوی  خصوص  در  اکبری   یداله 
سلیمان و سقوط این تیم به رده چهارم جدول گفت: فکر می کنم 
هفته چهارم همه چیز دست به دست هم داد تا پرسپولیس بتواند 
صدرنشین لیگ شود. شکست سپاهان در ثانیه های پایانی، تساوی 
استقلال برابر نفت مسجد سلیمان و تساوی گل گهر برابر مس 
کرمان باعث شد پرسپولیس با یک برد دو بر صفر برابر نفت آبادان 

به صدر جدول دست یابد.
نمایش خوبی  سلیمان  نفت مسجد  برابر  استقلال  داد:  ادامه  وی 
نداشت، همانند چند دیدار گذشته نیمه اول سردرگم و ناهماهنگ 
نیمه دوم هم  از تیم ساپینتو ندیدیم. در  بود و ما حرکت خاصی 
ساپینتو امیدوار بود مثل دو دیدار گذشته با تغییراتی که در ترکیب 
صورت می دهد بتواند با یک برد اقتصادی پیروزی را از آن خود 
از  که  سلیمان  مسجد  نفت  اما  یابد  دست  امتیاز  سه  به  و  کرده 
بازیکنان جوان و بی نام و نشان سود می برد آنقدر عملکرد خوبی 

داشت که اجازه گلزنی به استقلال را نداد.
یک  کرده  تاکید  باشگاه  به  ساپینتو  می شود  گفته  داد:  ادامه  وی 
اتفاق  این  اگر  که  بگیرند  خدمت  به  را  خوب  بازیساز  هافبک 
و  آماده  تیم ها  اینکه  به  توجه  با  و  آینده  در  استقلال  ندهد  رخ 

هماهنگ تر می شوند دچار مشکل خواهد شد.
اکبری در خصوص دیدار روز سه شنبه استقلال برابر پیکان تهران 
او  را روانه لیگ کرده،  گفت: مجتبی حسینی تیم جوان و خوبی 
لیگ  تیم های  از  خوبی  بسیار  شناخت  است،  بادانش  مربی  یک 
برتری دارد و به طور حتم در این چند روز تمریناتش را بر اساس 
نقاط قوت و ضعف استقلال طراحی می کند تا بتواند استقلال را 
در ورزشگاه آزادی و مقابل هوادارانش زمین گیر کند. آبی ها هم 
می دانند اگر می خواهند دوباره به بالای جدول برسند باید این دیدار 
را با پیروزی به پایان برسانند. اگر این روند به همین شکل ادامه 
برای  و شرایط  لبریز خواهد شد  پیدا کند هواداران هم صبرشان 

کادر فنی سخت تر می شود. 
بنابراین باید ساپینتو از همان ابتدا با یک تیم خوب برای مقابله 
اگر  و  اما  و  پایانی  دقایق  به  کارش  تا  برود  میدان  به  پیکان  با 

کشیده نشود.
کارشناس فوتبال در خصوص انتخاب مهدی تاج به عنوان رئیس 
فدراسیون فوتبال و اینکه گفته است می خواهد کارلوس کی روش 
را دوباره به تیم ملی ایران برگرداند گفت: در خصوص مهدی تاج 
صحبت های زیادی شده است و خیلی ها درباره انتخاب فردی که 
به فوتبال ما ضربه سنگینی زده بود صحبت کردند، اینکه چرا او 
در  اما  است  مبهم  برای همه  واقعاً  فدراسیون شده  رئیس  دوباره 
خصوص اینکه او گفته است کارلوس کی روش را دوباره به ایران 
ایران را در جام جهانی به عهده  تا هدایت تیم ملی  خواهد آورد 

بگیرد بیشتر به شعار شبیه است تا واقعیت.
مندان  علاقه  اکثر  می داند  او  کرد:  تاکید  فوتبال  پیشکسوت  این 
این روش  از  و  دارند  به کی روش حس خوبی  فوتبال نسبت  به 

می خواهد مردم را به سمت خود بکشاند. 
اعتقاد دارم در این مقطع اسکوچیچ گزینه بهتری است زیرا او تیم 
ملی را کاملًا می شناسد البته یک نکته فراموش نشود که نشستن 
روی نیمکت جام جهانی برای هر مربی یک افتخار است و همه 

تلاش می کنند تا به این افتخار دست یابند.


